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1. Carl-Johan Mortensen blev valgt til dirigent 
2. Der var 35 delegerede repræsenterende 19 klubber. 
3. Bestyrelsens beretning – se bilag. Der kom ikke megen respons på turneringsformerne. 

Flemming Houring og Klavs Kierulff pegede begge på, at man skulle finde nogle bedre og 
mere velbeliggende lokaler. Man kunne evt. nedsætte et udvalg til at finde sådanne. Gorm 
Skovgaard mente, at vi skulle være meget bedre til markedsføring 

4. Regnskabet – se bilag – blev godkendt uden nævneværdige sværdslag 
5. Uændret kontingent 6 kr. til distrikt og 3 kr. til kreds 2 blev vedtaget. 
6. Søren Fischer fra DBF holdt et glimrende indlæg, hvor han bl.a. fortalte om strategiplaner, 

herunder den nye medlemsfond, Vingsted, som ikke mente var vingeskudt, samt kroen, som 
stadig ikke er endeligt solgt. 

7. Et forslag fra distriktsbestyrelsen om vedtægtsændring blev vedtaget, således at vedtægterne 
nu indeholder en tegningsregel. Et forslag fra Klavs Kierulff og Steen Jacobsen om afvikling 
af veteranpar på én dag/weekend blev ligeledes vedtaget. 

8. Ole Vinberg Larsen blev genvalgt som formand. 
9. Jesper Debois blev valgt ind i stedet for Henrik Lyng og Finn Caspersen. Under punkt 11 

trak Knud Christensen sig fra bestyrelsen, hvorefter Finn Caspersen indvilgede i at fortsætte 
endnu et år. 

10. Brigitte Eskesen og Carl-Johan Mortensen blev genvalgt som henholdsvis revisor og 
revisorsuppleant. 

11. Finn Caspersen og Ole Vinberg Larsen blev genvalgt til kredsbestyrelsen 
12. Jesper Debois, Werner Rasmussen og Ole Vinberg Larsen blev valgt til repræsentantskabet. 
13. Formanden takkede Henrik Lyng for sit store arbejde gennem mange år især med 

turneringstilrettelæggelse og – gennemførsel, herunder især regnskabsfunktionen, samt for 
arbejdet med hjemmesiden. Formanden beklagede dernæst Knud Christensens tilbagetræden 
fra bestyrelsen, men takkede ham for den store indsats han har ydet. Den nye hjemmeside er 
Knuds fortjeneste, ligesom han har fået styr på klubholdturneringen og stået for vores 
sølvpoint – herunder styring af tilladelser til afholdelse af turneringer.     


